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※  UP to 55% OFF ARTINOX Stainless Steel sinks! 
※  意大利 ARTINOX 不銹鋼產品低至 27 折發售！ 
 
 

型號 
Model 

建議零售價 
Suggested 
Retail Price 

產品圖片 
Product Photos 

LFR60 

原價 

Original Price 
HK$2,780 

 
震撼價 

SUPER PRICE 
HK$1,190   

LFR90 

原價 

Original Price 
HK$4,638 

 
震撼價 

SUPER PRICE 
HK1,950 
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VF454021 

原價 

Original Price 
HK$1,430 

 
震撼價 

SUPER PRICE 
HK$490   

VS454021 

原價 

Original Price 
HK$2,100 

 
震撼價 

SUPER PRICE 
HK$660   

VO404021 

原價 

Original Price 
HK$2,700 

 
震撼價 

SUPER PRICE 
HK$880   

VO454021 

原價 

Original Price 
HK$2,800 

 
震撼價 

SUPER PRICE 
HK$900   



 
 
 

Page 3 of 6 STHK-MKG-WEB-2021-12 

LD8040SX / 
LD8040DX 

原價 

Original Price 
HK$7,500 

 
震撼價 

SUPER PRICE 
HK$2,000 

 
 

LI90 

原價 

Original Price 
HK$5,145 

 
震撼價 

SUPER PRICE 
HK$2,190 

 
 

LFG90 

原價 

Original Price 
HK$8,200 

 
震撼價 

SUPER PRICE 
HK$2,420 

 

 

LFG104SX / 
LFG104DX 

原價 

Original Price 
HK$8,550 

 
震撼價 

SUPER PRICE 
HK$2,970 
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Height of stainless steel sinks 不銹鋼盆高度：200mm 
LFR60, LFR90, VF454021, VS454021, VO404021, VO454021, LD8040SX / LD8040DX, LI90, LFG90 
 
 
Height of stainless sinks 不銹鋼盆高度：210mm 
LFG104SX / LFG104DX 
 
 
 
 
# General Terms and Conditions 一般條款及細則 

(1) Enquiry and order hotline: (852) 2435 4427 between 9am and 6pm Monday to Friday         
(closed on Saturdays, Sundays and Public Holidays) or via email info@speedtop-hk.com. 
查詢及訂購電話：(852) 2435 4427 星期一至五早上 9 時至下午 6 時（星期六、日及公眾假期休息），

或者發送電郵至 info@speedtop-hk.com。 
 

(2) Free delivery is limited to industrial or commercial addresses located in Hong Kong only,    
additional charges will be applied to residential areas and designated Outlying Islands,        
please contact us for the shipping fee. 
免費送貨只限於香港的工商地址，派送住宅或指定的離島地區必須另繳費用，請致電我司查詢運費。 
 
 

(3) Delivery service is only available in the Hong Kong Island, Kowloon, the New Territories and 
designated Outlying Islands: Discovery Bay, Ma Wan, Tung Chung and Hong Kong      
International Airport. No delivery service is available to the following areas: Cheung Chau,     
Lantau Island, Mui Wo, Pui O, Cheung Sha, Tong Fuk, Shui Hau, Shek Pik, Po Lin Monastery and 
Tai O. International shipping will not be provided. 
送貨服務只限本地，範圍包括香港島、九龍、新界及指定的離島地區：愉景灣、馬灣、東涌和香港國際

機場。沒有配送範圍包括：長洲、大嶼山、梅窩、貝澳、長沙、塘福、水口、石壁、寶蓮寺及大澳。  
貨品不提供寄送海外服務。 
 
 

mailto:info@speedtop-hk.com
mailto:info@speedtop-hk.com
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(4) Delivery service is not applicable to areas that cannot be reached directly by our vehicles. 

送貨服務不適用於未能夠讓貨車直達的地點。 
 

(5) For buildings without lift, customers must pay an additional amount of HK$100 per floor            
to the delivering driver in cash, limited to 10 floors only. 
假若送貨地點沒有升降機，客人必須以現金向送貨司機繳付每層樓梯  HK$100 附加費用，          
以 10 層為限。 
 

(6) Please note that all goods will be delivered as per advised schedule and customers will have to be 
sure to have somebody there to take delivery. We cannot accept responsibility for goods left outside 
the order as per customer’s request. 
我司會如期送貨至指定地點，敬請客人在指定時間內簽收貨品。倘若客人要求將貨品置於門外而導致

任何損失，我司概不負責。 
 

(7) We reserve the right to charge an additional delivery fee if the recipient is not available to accept 
delivery on the previously arranged time and date. 
假如客人未能在約定的時間內簽收貨品，我司將保留權利向客人收取額外送貨費用。 
 

(8) Customers must notify us immediately should there be any change of delivery address. 
倘若客人更改送貨地址，必須馬上通知我司。 
 

(9) Speed Top (Hong Kong) Limited reserves the absolute right to decline delivery of goods            
to any customers at our sole discretion. 
捷高興業（香港）有限公司保留權利可絕對酌情決定拒絕向任何客人送付貨品。 
 

(10) All pictures are for reference only, actual product may vary depending on specifications. For details, 
please contact us. 
圖片僅供參考，產品以實物為準，請向我司查詢詳情。 
 

(11) Unless otherwise specified, the promotion period is valid from 1 April 2021 to 31 Mar 2022       
(both dates included). 
除特別註明外，推廣期由 2021 年 4 月 1 日至 2022 年 3 月 31 日（包括首尾兩天）。 
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(12) Offers are available on a first-come-first-served basis and while stocks last. Any change of the offers 

will be subject to the offers availability at the time of patronage. 
優惠視乎供應情況而定，先到先得，售完即止。如有任何更改，將以惠顧時之優惠詳情為準。 
 

(13) Unless otherwise specified, offers cannot be used in conjunction with other special promotions, 
discounts or promotional coupons, nor be exchanged for cash or other offers. 
除特別註明外，優惠不可與其他優惠、折扣或優惠券同時使用、不可兌換現金或換取其他優惠。 
 

(14) Speed Top (Hong Kong) Limited makes no representation or warranty on the quality of the goods 
provided by the Merchant, Customers must check the goods before acceptance, return or 
replacement are not available. 
捷高興業（香港）有限公司對商戶提供的商品質量不做任何陳述或保修，不設退貨或換貨，           
客人收貨時必須即時驗收。 
 

(15) Speed Top (Hong Kong) Limited reserves the right to alter, extend or terminate the promotion     
and amend the General Terms & Conditions at any time. All matters or disputes in connection with 
the promotion set out in these General Terms & Conditions will be subject to the final decision of 
Speed Top (Hong Kong) Limited. 
捷高興業（香港）有限公司保留隨時更改、延長或終止優惠，以及修訂條款及細則之權利。            
倘若對有關此推廣計劃的條款及細則有任何爭議，本公司保留最終決定權。 
 

(16) If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions              
of these Terms and Conditions, the English version shall prevail. 
假若中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。 
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